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Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v juniju 2019 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Franc Ivanušič:  
1. Iz odgovora OU, ki se nanaša na gradnje objektov v romskem naselju Kanižarica (ob glavni 
cesti) je razvidno, da gre za črne gradnje, zato ga zanima kako bo občina ukrepala glede črnih 
gradenj? 

 
ODGOVOR: 
V zvezi z nelegalno gradnjo stanovanjskih objektov na nepremičninah  parc. št. 2588/3 in parc. št. 2588/6, 
obe k.o.  1540 Dobliče, ki sta v lasti Občine Črnomelj in v povezavi z vašim vprašanjem, ki smo ga prejeli po 
e- pošti dne 24.1.2018 vam sporočamo, da je v preteklem letu Občina Črnomelj  glede navedenih gradenj 
dvakrat obvestila pristojni inšpektorat  in policijo ter ju pozvala, da ukrepata v skladu s svojimi 
pristojnostmi.  
S strani Občine Črnomelj je  bila tako dne 23.8.2017  na  RS, Ministrstvo za okolje in prostor, Inšpektorat 
za okolje in prostor, OE Novo mesto, Defranceschijeva ulica 1, 8000 Novo mesto, posredovan  predlog za 
uvedbo inšpekcijskega postopka, zaradi nelegalne gradnje na parc. št. 2588/3 k.o. 1540 – Dobliče in dne 
5.9.2017 še predlog za uvedbo inšpekcijskega postopka, zaradi nelegalne gradnje na sosednji nepremičnini 
parc. št. 2588/6 k.o. 1540 – Dobliče. Hkrati je občina o poteku oziroma izvedbi črnih gradenj na občinskih 
nepremičninah obvestila tudi Policijsko postajo v Črnomlju.  
Inšpekcijskemu zavezancu oziroma investitorju gradnje na nepremičnini parc. št. 2588/3 k.o. 1540 – 
Dobliče je bila izdana odločba RS, Ministrstvo za okolje in prostor,  Inšpektorat RS za okolje in prostor, OE 
Novo mesto št. 06122-3391/2017-4 z dne 31.8.2017, s katero je bilo investitorju naloženo ustaviti 
nadaljnjo gradnjo zidanega objekta in določen rok 1.3.2018,  do katerega mora na svoje stroške na 
zemljišču odstraniti zidani objekt v gradnji. S strani RS, Ministrstva za notranje zadeve, Policijska uprava 
Novo mesto, Policijska postaja Črnomelj smo dne 12.10.2017 prejeli obvestilo, da je bila dne 4.10.2017 na 
Okrožno državno tožilstvo v Novem mestu v navedeni zadevi podana kazenska ovadba v zvezi s sumom 
storitve kaznivega dejanja po KZ-1. 
 V zadevi nelegalne gradnje na nepremičnini parc. št. 2588/6 k.o. 1540 Dobliče je bila inšpekcijskemu 
zavezancu dne 17.1.2018 izdana odločba RS, Ministrstvo za okolje in prostor,  Inšpektorat RS za okolje in 
prostor, OE Novo mesto št. 06122-3673/2017, s katero mu je bilo naloženo ustaviti nadaljnjo gradnjo 
zidanega objekta in določen rok 17.6.2018, do katerega mora na svoje stroške na zemljišču odstraniti 
zidani objekt v gradnji. Prav tako pa smo bili s strani RS, Ministrstva za notranje zadeve, Policijska uprava 
Novo mesto, Policijska postaja Črnomelj dne 6.11.2017 obveščeni, da je bila dne 23.10.2017 na Okrožno 
državno tožilstvo v Novem mestu podana kazenska ovadba v zvezi z sumom storitve kaznivega dejanja 
Protipravnega zavzetja nepremičnine po drugem odstavku 338. člena KZ-1 v zvezi z drugim odstavkom 
drugim odstavkom 20. člena KZ-1. 
Na Inšpektorat RS za okolje in prostor, OE Novo mesto in PP Črnomelj smo dne 23.10.2018 poslali 
obvestilo o izvajanju nelegalne gradnje predvidoma stanovanjskega objekta na parc. št. 3603/15 k.o. 
Dobliče. S strani Inšpektorat RS za okolje in prostor, OE Novo mesto še nismo prejeli kakršnekoli odločbe o 
prepovedi izvajanja črne gradnje, s strani  Policijske uprave NM, Policijska postaja Črnomelj smo bili dne 
29.11.2018 obveščeni, da so na Okrožno državno tožilstvo v NM dne 27.11.2018 podali kazensko ovadbo v 
zvezi s sumom storitve kaznivega dejanja Protipravnega zavzetja nepremičnine po drugem odstavku 338. 
člena Kazenskega zakonika (KZ-1). Pred Okrajnim sodiščem v Črnomlju pa je v teku kazenski postopek 
zoper obdolženega zaradi kaznivega dejanja protipravnega zavzetja nepremičnine po prej navedeni 
določbi KZ-1. 

 
Odgovor pripravili: Tamara Potočar in Katarina Plut, OU.  
 



Bernarda Kump: 
1. Iz odgovora na vprašanje izvajanja prevozov šoloobveznih otrok v smeri Ručetne vasi 
(Rožanec) ni razvidno ali se je kdo pogovoril s prevoznikom. Namreč v odgovoru prevoznik priznava, 
da otroci gredo čez cesto in jih voznik spremlja ob prehodu cestišča. Ali je prav, da otroci z voznikom 
prečkajo regionalno cesto, kjer je omejitev 90 km/h? Z odgovorom ni zadovoljna, vztraja na tem, da 
prevoznik zagotovi, da se to ne bo več zgodilo.  
 
ODGOVOR: 
S prevoznikom bo opravljen razgovor.  
 
Jaka Birkelbach: 
1. Z odgovorom likvidacijskega upravitelja glede postavljenih repetitorjev na izvoznem stolpu v 
TRIS Kanižarica ni zadovoljen. Iz pojasnila OU je razvidno, da za postavitev mobilnih repetitorjev na 
rudniški izvozni stolp s strani občine ni bilo izdanega kakršnegakoli dovoljenja oziroma soglasja, prav 
tako OU ni seznanjena ali je investitor za postavitev repetitorjev pridobil soglasje ZVKD Slovenije. 
Zadevo je potrebno še raziskati. Še strinja, da občina kot lastnik izvoznega stolpa v letošnjem letu 
naroči geodetsko odmero zemljišča, na katerem stoji izvozni stolp in prične s postopki za ureditev in 
sanacijo stolpa. Na izvoznem stolpu je sedaj postavljenih šest repetitorjev, za katere se plačuje 
najemnina. S pobrano najemnino v desetih letih bi lahko bil izvozni stolp s strani Rudnika Kanižarica v 
zapiranju d.o.o. Črnomelj – v likvidaciji že obnovljen.  
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je z Rudnikom Kanižarica v zapiranju d.o.o. dne 21.9.2017 sklenila Pogodbo o 
stavbni pravici za objekt Rudniški stolp Kanižarica št. 478-185/2017, na podlagi katere je postala 
lastnica rudniškega izvoznega stolpa oziroma imetnica stavbne pravice, v skladu z veljavno 
zakonodajo.   Pred sklenitvijo predmetne pogodbe o stavbni pravici za izvozni stolp sta bili  pri 
zemljišču parc. št. 2342/121 k.o. Dobliče že vknjiženi nepravi stvarni služnosti, in sicer: 

a) v korist Si.mobila telekomunikacijske storitve d.d. , je bila dne 13.5.2010 vknjižena služnostna 
pravica za izgradnjo, obratovanje bazne postaje ter vknjižena služnost hoje in vožnje z vsemi 
vozili ter služnostna pravica položitve in vzdrževanj elektroenergetskih, ozemljitvenih vodov 
do vključno 31.12.2024 (na kovinsko konstrukcijo rudniškega stolpa se je namestilo postajo in 
antene, pripadajočo opremo pa v prostor pod kovinsko konstrukcijo),  

b) v korist Elektra Ljubljana, podjetje za distribucijo električne energije d.d.je bila dne 15.3.2010 
vknjižena služnostna pravica za izgradnjo, vzdrževanja, popravila in rekonstrukcije  elektro 
energetskega priključka do bazne postaje, z ustreznimi dovozi in dohodi, ter neovirano 
uporabo. 

Kot je bilo ugotovljeno naknadno, na podlagi pridobljenih listin iz uradnih evidenc, sta bila brez 
vednosti in soglasja Občine Črnomelj sklenjena sledeča pravna posla, in sicer: 

a) Pogodba o ustanovitvi stvarne služnosti za izgradnjo radijske bazne postaje mobilnega 
javnega radijskega omrežja z dne 26.6.2018 sklenjena med Rudnikom Kanižarica v zapiranju 
d.o.o. Črnomelj in podjetjem Telemach, širokopasovne komunikacije d.o.o., in sicer za 
obdobje 15 let od sklenitve pogodbe z možnostjo podaljšanja in   

b) Pogodba o ustanovitvi služnosti z dne 14.9.2018 za izgradnjo , obratovanje , vzdrževanje, 
popravilo in rekonstrukcijo elektroenergetskega infrastrukturnega objekta-NN 
elektroenergetski priključek za bazno postajo mobilne telefonije na parc. št. 2342/1 k.o. 1540 
Dobliče, sklenjena med Rudnikom Kanižarica v zapiranju d.o.o., Telemachom d.o.o in 
Elektrom Ljubljana d.d., v korist in na ime Elektra Ljubljana, podjetje za distribucijo električne 
energije d.d.. 

Glede na dejstvo, da s strani Občine Črnomelj, kot lastnice rudniškega izvoznega stolpa ni bilo 
podanega kakršnegakoli dovoljenja za postavitev bazne postaje in elektroenergetskega priključka za 
bazno postajo mobilne telefonije na stolp, sam objekt pa predstavlja objekt profane stavbne 
dediščine Kanižarica – Rudnik (EŠD 19941) za katerega veljajo posebne omejitve, smo dne 18.6.2019 



na Elektro Ljubljana, podjetje za distribucijo električne energije d.d. in na Telemach, širokopasovne 
komunikacije d.o.o posredovali poziv, da nemudoma oziroma v čim krajšem roku pristopijo  k 
odstranitvi mobilne radijske bazne postaje, elektroenergetskega priključka in z njima povezane 
opreme, vodov in naprav ter da na objektu na lastne stroške vzpostavijo stanje, kakršne je bilo pred 
postavitvijo bazne postaje in pripadajoče infrastrukture. 
Prav tako pa smo na družbo A1 Slovenija, telekomunikacijke storitve d.d. , kot pravnemu nasledniku 
Si.mobila telekomunikacijske storitve d.d. posredovali obvestilo o lastništvu rudniškega izvoznega 
stolpa (ki je sedaj v lasti občine) in jih hkrati obvestili, da je lokacija oziroma rudniški izvozni stolp za 
opravljanje telekomunikacijske dejavnosti tehnično neustrezen in bodo prav tako morali pristopiti k 
odstranitvi njim lastne infrastrukture.  
Glede na dejstvo, da bo dne  21.9.2019 poteklo 2 leti, odkar je rudniški stolp  v lasti in upravljanju 
Občine Črnomelj, iz naslova denarnega nadomestila, ki se odmeri letno za obstoječe infrastrukturne 
objekte, ki so locirani na samem stolpu,  nikakor ne bi mogli obnoviti kovinske konstrukcije 
rudniškega izvoznega stolpa in prostora pod kovinsko konstrukcijo, saj so stroški obnove izjemno 
visoki, kar je razvidno tudi iz odgovora društvu Rudar glede izvoznega stolpa TRIS Kanižarica, ki se 
nahaja v nadaljevanju gradiva in kjer so navedene ponudbe in  zneski, ki jih je občina prejela v 
postopku izvedbe javnega naročila za rekonstrukcijo rudniškega izvoznega stolpa. 
 
Odgovor pripravila: Katarina Plut, OU. 
 
Renata Butala: 
1. Problem parkiranja v Starem trgu se vleče že deset let oz. od takrat, ko se je obnovilo staro 
mestno jedro in v njem ni predvidenih parkirnih mest. Domačini to že vedo, kaj pa turisti. Hiše so 
strnjene, dvorišč skoraj ni. Nekje bi moralo biti zaradi turistov označeno, da parkiranje v vaškem jedru 
ni možno. Označiti je potrebno območje prepovedanega parkiranja ali pa uvesti režim parkiranja za 
15 minut.  Gradbeno dovoljenje za parkirišče pod igriščem je bilo pridobljeno, dalje nič. KS je dala 
predlog za ureditev parkirišča pod cerkvijo, kjer bi bilo potrebno postaviti samo kakšno luč in mogoče 
za enkrat samo malo utrditi teren, navoziti malo peska ter ustrezno označiti parkirišče. Prosim 
pristojne službe, da zadevo preučijo.  
 
ODGOVOR: 
V letu 2013 smo na Direkcijo RS za infrastrukturo posredovali predlog za ureditev počivališča in 
parkirišča ob regionalni cesti R3-659/3616 Stari trg ob Kolpi – Kot ob Kolpi pri lokaciji čistilne naprave. 
Plato počivališča je že narejen, deloma tudi asfaltiran, ni pa dokončno urejen in opremljen ter 
označen, prav tako ni še urejeno lastništvo zemljišč. Kljub našim več letnim prizadevanjem ta projekt 
še ni izveden. Možno pa je parkiranje vozil na tem platoju, ki je od naselja oddaljen okoli 200 m. DRSI 
bomo predlagali postavitev oznak za parkirišče, dokler ne bo urejeno počivališče. 
V samem trgu parkiranja vzdolž regionalne ceste zaradi ožjega vozišča in pločnikov ni mogoče urediti, 
kar smo že večkrat pojasnili. Gre za državno cesto na kateri promet ureja Direkcija RS za 
infrastrukturo in ne občina. Z znaki za omejitev parkiranja ne bomo rešili tega problema in tega DRSI 
ne bomo predlagali.  
Glede na problem parkiranja smo v letu 2016 izdelali projektno dokumentacijo za ureditev 10 
parkirišč pri igrišču, za gradnjo smo 11. 4. 2017 tudi pridobili gradbeno dovoljenje. Zaradi 
pomanjkanja sredstev v proračunu občine parkirišče še ni izvedeno, izvedena so samo pripravljalna 
dela (zakoličba objekta). Tudi ta parkirišča so oddaljena vsaj 200 m od centra trga in bodo uporabna 
za tiste, ki jim kratek sprehod po trgu ne bo odveč. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Koliko EU sredstev je Občina Črnomelj pridobila v letih 2014 – 2018, kdaj in kako je ta 
sredstva porabila (za katere konkretne primere)?  
 



ODGOVOR: 
V obdobju od leta 2014 – 2018 je občina prejela skupno 2.793.747,29 EUR sredstev s strani državnega 
proračuna iz sredstev proračuna Evropske unije. V tabeli je prikazana višina prejetih sredstev za 
sofinanciranje posameznega projekta kakor tudi vir, iz katerega smo sredstva prejeli.  
Ravno tako so bila pridobljena tudi sredstva proračuna EU za kohezijsko politiko za projekt 
Vodooskrba Bele krajine, katerega nosilec je bila Občina Metlika, ki je za območje  občine Črnomelj 
prejela sredstva sofinanciranja v skupni višini 8.091.630,54 EUR. Projekt se je izvajal od leta 2009 do 
2015. 
 
Projekt Proračun EU – 

iz kohez.sklada 
Proračun EU -  
 iz strukt.sklada 

Prorač.EU za 
izv.skupne 
kmet.politike 

 

2014     

Fekalna kanaliz.Vinica  358.171,23   

Komasacije Cerkvišče,Griblje   41.351,25  

Komasacije Dragatuško polje   35.925,00  

Curs Colapis 216.717,79    

Energ.sanac.OŠ Vinica 235.150,98    

SKUPAJ 451.868,77 358.171,23 77.276,25 887.316,25 

 
2015 

Komasacije Cerkvišče-Griblje   53.232,35  

Komasacije Dragatuško polje   59.467,71  

Agromel.Cerkvišče-Griblje   118.316,32  

Agromel.Dragatuško polje   139.476,56  

Obnova hiše O.Župančiča 403.944,55    

Energ.sanac.OŠ MŠN 71.463,84    

Prebujena kult.dediščina 68.463,15    

SKUPAJ 543.871,54  370.492,94 914.364,48 

 
2016 

    

Atletska steza ŠRC Loka     

Terminali za rešev.postaje ZD     

Invrastr.v romskih naseljih     

Sekund.vodovodi v občini     

Kanalizacija Črnomelj-1.del     

Celostna prom.strategija 28.722,23    

SKUPAJ 28.722,23   28.722,23 

 
 2017 

Celostna prom.strategija 5.957,66    

Pren.ekon.posl.infr.PC Majer  232.796,68   

Izgr.ekon.posl.infr. TRIS Kaniž.  170.813,04   

Sof.izv.praktičnega uspos.mladih  1.500,00   

SKUPAJ 5.957,66 405.109,72  411.067,38 

 
2018 

Energ.obnova javnih stavb 551.776,95    

Sof.izv.praktičnega uspos.mladih  500,00   

SKUPAJ 551.776,95 500,00  552.276,95 

 
Odgovor pripravila: Marina Klevišar, OU. 



3. Zaradi bližajoče turistične sezone in preplaha, ki se ga dela med ljudmi in to predvsem zaradi 
turistov, me zanima ali je možna ureditev kakšne solarne javne luči ob Kolpi, za našo dolino vem, da 
bi bilo potrebno v Dečini?  
 
ODGOVOR: 
V KS Stari trg ob Kolpi nima javne razsvetljave naselje Dečina in Dolenja Podgora. Strinjamo se, da bi 
bilo najprej smiselno postaviti svetilko javne razsvetljave v naselju Dečina. Po proučitvi možnosti 
bomo poskušali to urediti čim prej. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Maja Kocjan:  
1. V naselju Drage v Črnomlju so označene vse ulice, razne Linhartove ulice, zato predlaga 
označitev tudi te.  
 
ODGOVOR: 
V prvi fazi označitve je izpadlo nekaj ulic, med njimi tudi Linhartova ulica. Ulice, ki so bile pomotoma 
izpuščene bodo označene v letošnjem letu.  
 
Odgovor pripravila: Anita Jamšek, OU. 
 
Bernarda Kump: 
1. V naselju Drage se naj uredi tudi oporni zid pri igrišču.  
 
ODGOVOR: 
Glede opornega zidu pri igrišču v ZN Drage, ki se nahaja na zemljišču parc. št. 2604/1 k.o. Loka je bilo 
govora že po ureditvi igrišča in infrastrukture v letih 2003 in 2004. 
Zaradi samega igrišča ureditev opornega zidu ni potrebna, smiselna bi bila, če bi bilo potrebno urediti 
tribune. Predlagali bomo Krajevni skupnosti Črnomelj, da preveri potrebo po ureditvi tribun in da po 
potrebi projekt vnese v seznam projektov krajevne skupnosti. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Vesna Fabjan: 
1. Mejni prehod za obmejni promet Žuniči je odprt med 8.00 in 20.00. Na prošnjo prebivalcev 
vasi Žuniči, Miliči in Paunoviči, dajem pobudo za podaljšanje odpiralnega časa. Prošnja temelji na 
družbeno-gospodarskih spremembah, ki so jih deležni prebivalci omenjenih vasi v zadnjih letih. 
Obrazložitev: Vasi ležeče na skrajnem obmejnem jugovzhodu Slovenije (Miliči, Žuniči, Paunoviči in 
Preloka), so ene najbolj perifernih vasi v Občini Črnomelj. Prebivalstvo v njih se izrazito stara, zato še 
posebej postaja pomembna dostopnost do osnovnih dobrin v neposredni bližini. Že od nekdaj so bili 
močno povezani z obmejnimi vasmi na Hrvaškem. Vaščani imajo na hrvaškem obdelovalne površine 
(njive), tam je njim najbližja trgovina z osnovnimi potrebščinami (hrano), gostilna (v njej se družijo 
prebivalci obeh strani Kolpe). Veliko je sorodstvenih vezi in mešanih zakonov. Ljudje iz hrvaške (tudi 
slovenskega rodu) se v zadnjem letu vse več vozijo na delo v Črnomelj (večina v podjetje Akrapovič), a 
morajo za to vsakodnevno opraviti bistveno daljšo pot preko Vinice ali Metlike. Tudi prebivalcem 
Črnomlja in okolice je mejni prehod Žuniči zelo priročen, saj je preko mostu čez Kolpo to najkrajša pot 
npr. v Karlovec in Zagreb ali pa v Bosno. Zato na prošnjo vaščanov dajem pobudo za podaljšanje 
odpiralnega časa. Predlagam, da pristojna služba Občine Črnomelj razišče možnosti in predstavi 
razloge za spremembo pri pristojnih državnih organih (Notranjem ministrstvu …) in zaprosi za 
uresničitev pobude. Glede na potrebe dnevnih migrantov in obmejnih prebivalcev predlagamo 
odpiralni čas: med tednom od 5.00 do 23.00., v času vikenda od 8.00 do 22.00. Zaradi povečanega 



števila ilegalnih prehodov meje prav v teh vaseh in ker vasi nimajo javne razsvetljave, bi se tudi sicer 
vaščani ob daljši prisotnosti policije počutili bolj varne.  
 
ODGOVOR: 
V prilogi št. 1 je ponovna prošnja za podaljšanje delovnega časa MP Žuniči, ki je bila na Ministrstvo za 
notranje zadeve Republike Slovenije poslana 4. 6. 2019. 
 
2. V sklopu razpisov za ureditev starih vaških jeder, je bilo pred leti predvideno tudi urejanje 
vasi Učakovci (ureditev ceste, podzemne električne in telefonske napeljave ter javne razsvetljave). 
Takrat je bila urejena projektna dokumentacija, izvedena sta bila terenski ogled in geodetska izmera. 
Ker so bila v ta projekt že vložena sredstva, bi bilo smotrno z njim nadaljevati. Prebivalci vasi niso bili 
seznanjeni z razlogi, zakaj se projekt do konca ni realiziral. Zato na pobudo prebivalcev vasi Učakovci 
zastavljam svetniško vprašanje: Ali/kdaj bo projekt izpeljan do konca? Ali je možna tudi delna 
realizacija projekta (asfaltiranje ceste, ki je sedaj makadamska)? Obrazložitev: Obstoječa cesta poteka 
tudi po zasebnih zemljiščih in kot taka tudi ni zemljiško knjižno urejena ter je tudi precej dotrajana. 
Zato je bila za obnovo predvidena cesta (makadamska), ki se prične na začetku vasi in poteka po 
obrobju do konca kjer se priključi na obstoječo, ki je tudi vrisana.  
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj se je februarja  2012 prijavila na 7. Javni razpis za dodeljevanje sredstev iz naslova 
ukrepa 322 – Obnova in razvoj vasi v letu 2012. Vloga Občine Črnomelj je bila popolna, vendar 
zavrnjena zaradi omejitve razpoložljivih razpisanih sredstev. Na osnovi meril po katerih so se 
ocenjevale prispele vloge je bila vloge Občine Črnomelj v primerjavi z vlogami iz drugih območji po 
Sloveniji nižje ocenjena. . V novem programskem obdobju 2014-2020 je Ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano ukinilo ukrep 322 – Obnova in razvoj vasi in ga nadomestilo z novimi ukrepi 
sladno z Uredbo o izvajanju lokalnega razvoja, ki ga vodi skupnost, v programskem obdobju 2014–
2020 (Uradni list RS, št. 42/15, 28/16, 73/16, 72/17, 23/18 in 68/18) v okviru katerega ni možno 
pridobiti sredstva za obnovo tovrstne infrastrukture. Izvedba projekta je tako odvisna izključno od 
razpoložljivih sredstev proračune občine. Za celovito obnovo pa je predhodno potrebno urediti 
lastništvo vseh parcel po katerih so predvidene ureditve. 
Za potrebe rekonstrukcije cest skozi del naselja Učakovci in povezovalne ceste od naselja Učakovci do 
naselja Vukovci, skozi naselje Kovačji Grad, je bila izvedena geodetska odmera in izvedeni določeni 
prepisi zemljišč v last Občine Črnomelj za območje cestnega sveta, ki zaradi določenih nesoglasij s 
strani posameznih lastnikov zemljišč, ni v celoti prepisana v lastništvo Občine Črnomelj. Po dokončni 
ureditvi lastništva bo s tem podana možnost za nadaljevanje urejanja javne infrastrukture. 
 
Odgovor pripravila: Tanja Peteh in Gregor Požek, OU. 
 
3. V občini Črnomelj je veliko dogodkov in prireditev, ki se jih župan aktivno udeležuje. Kadar se 
sam teh ne zmore udeležiti, ga nadomesti podžupan. Vendar se kljub temu opravičeno zgodi, da 
včasih na dogodku ni prisoten nobeden od njiju in/ali pa da organizatorji niso deležni želenega govora 
župana/podžupana. Obrazložitev: Kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti se čutim dolžna 
obiskati čim več dogodkov. V kar nekaj primerih sem naletela na kritiko, da si »mi iz Občine, ne 
vzamemo časa za male ljudi«. Zato predlagam, da se v primeru, ko se župan in podžupan ne zmoreta 
udeležiti dogodka, na tega uradno napoti enega od svetnikov (lahko tudi z govorom), ki bi zastopal 
Občinski svet. O tem, kako bomo v novem mandatu skupaj sodelovali z občani, je bilo veliko govora 
že pred volitvami. Le tako lahko dokažemo, da imajo organizirani dogodki tudi za nas pomen. Prosim 
za pisne odgovore.  
 
ODGOVOR:  
Pobuda vzeta na znanje. 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-1759
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-01-1168
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-01-3132
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-3500
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-1039
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-3394


Mira Radojčič: 
1. Na cesti Črnomelj-Adlešiči, pri prvem odcepu za Tribuče, ob večjem deževju zastaja voda, 
zato predlaga ureditev odtoka vode.  
 
ODGOVOR: 
Dela v zvezi z zastajanjem vode na prvem odcepu za Tribuče ob cesti Črnomelj-Adlešiči so se izvedla. 
Nanešen material se je odstranil in se ob tem tudi zamenjal kompleten drenažni sloj. Ob deževju se je 
pokazalo, da zadeva deluje zato upravičeno smatramo, da je problem rešen in voda na tem območju 
ne bo več zastajala. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
Štefan Misja: 
1. Pred dnevi je v Gornjem Suhorju pri Vinici, ob spominski plošči, potekala slovesnost ob prvem 
dnevu slovensko-britanskega prijateljstva. Predlaga, da se na regionalni cesti Črnomelj-Vinica, v 
Gornjem Suhorju, postavi tabla s smerokazem do spominskega obeležja. Cesta, ki pelje do spominske 
plošče je v slabem stanju, zato predlaga preplastitev le-te v bližnji prihodnosti.  
 
ODGOVOR: 
Občina je v sklopu neprometne signalizacije in označevanje z lamelami po občini lokacijo 
obravnavala. Glede na Pravilnik o prometni signalizaciji in prometni opremi na cestah na državni cesti 
Črnomelj – Vinica ni možna postavitev usmerjevalne lamele, ker je na omenjenem križišču kažipot za 
Gornji Suhor.  
 
Odgovor pripravila: Anita Jamšek, OU. 
 
Najnujnejše sanacije na javni poti JP 555531 ki vodi od regionalne ceste »R1-218 Kanižarica – Vinica v 
Gornji Suhor prti Vinici smo izvedli v letu 2018, ob sodelovanju krajanov oziroma krajevne skupnosti 
Dragatuš. Preplastitev ceste, ki je kategorizirana v dolžini 563 m, smo uvrstili v evidenco potreb. 
Izvedba preplastitve bo odvisna od razpoložljivih sredstev v naslednjih letih, drugih prioritetnih 
sanacij za normalno prevoznost, odvodnjavanje in varnost občinskih cest, še najbolj pa od 
sodelovanja oziroma sofinanciranja krajanov. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Čeprav Občina Črnomelj ni ustanoviteljica Srednje šole Črnomelj, temveč država, bi bilo prav, 
da se občinski svet seznani tudi s poslovanjem, programi šole.  
 
ODGOVOR: 
Gradivo o poslovanju Srednje šole Črnomelj in zadevnih programih šole bomo pripravili za eno izmed 
naslednjih sej Občinskega sveta Občine Črnomelj.  
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
2. Občinska uprava naj poda odgovor društvu Rudar glede izvoznega stolpa v TRIS Kanižarica.  
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je v letu 2018, na podlagi pridobljenih kulturnovarstvenih pogojev, v skladu z ZJN-3 
izvedla evidenčni postopek - Obnova rudniškega izvoznega stolpa v TRIS Kanižarica, ki predstavlja 
poseg v registrirano nepremično dediščino Kanižarica - Rudnik (EŠD 19941) in sicer na podlagi 



ocenjene vrednosti obnove, katero smo imeli od Rudnika Kanižarica (Operativni  plan aktivnosti za 
izvedbo programa  zapiranja Rudnika Kanižarica za leto 2007). 
Prejeli smo dve ponudbi v višini: 

1. 37.380,00€ brez DDV (50.129,24€ z DDV) 
2. 41.089354€ brez DDV (45.603,60€ z DDV) 

Ker sta vrednosti prejetih ponudb presegali sredstva, ki jih je naročnik zagotovil za predmetno 
naročilo, prav tako sta vrednosti ponudb presegali mejno vrednost, od katere dalje je potrebno javno 
naročilo objaviti na portalu javnih naročil, sta bili obe ponudbi zavrnjeni. 
Ob sprejetju rebalansa proračuna v juliju 2018, je Občina Črnomelj upoštevala novo ocenjeno 
vrednost iz projektantskega popisa in v proračunu zagotovila sredstva v višini 50.000,00€ ter ponovila 
javno naročilo v skladu z ZJN-3. 
Prejeli smo 3 ponudbe v višini: 

1. 59.370,03€ brez DDV (72.431,44€ z DDV), 
2. 65.481,51€ brez DDV (79.887,44€ z DDV), 
3. 66.237,39€ brez DDV (80.809,62€ z DDV),  

ki so bile nedopustne, saj so presegale naročnikova zagotovljena sredstva. 
Za leto 2019 so v proračunu zagotovljena sredstva za nujna vzdrževalna dela, v načrtu razvojnih 
programov 2019-2022, pa so v letu 2020 planirana sredstva za obnovo stolpa. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU.  
 
Andrej Fabjan: 
1. Na seji OS povabljeni gostje sedijo za sejno mizo, kjer jih vsi člani OS ne vidimo. Predlaga, da 
se jih posede na mesto, kjer bodo vidni vsem članom OS.  
 
ODGOVOR: 
Pobuda vzeta na znanje. 
 
Leopold Perko: 
1. V križišču na odcepu za TRIS Kanižarica, ob večjem deževju nastane luža, ki se nato izteka na 
zemljišče izpod ceste. Ob tem se dela škoda na omenjeni parceli. Obljubljeno je bilo, da bo narejena  
drenaža, ponikovalnica, vendar do realizacije ne prišlo.  
 
ODGOVOR: 
Za boljše odvodnjavanje v priključku ceste iz TRIS Kanižarica na regionalna cesto R1-218/1214 
Kanižarica – Vinica smo v letu 2018 izvedli zajem meteorne vode iz priključne ceste pred priključkom 
v odprti jarek, po katerem se meteorna voda iz poslovne cone odvaja v prepust pod državno cesto, 
Prej se je meteorna voda iz PC odvajala v samo križišče, kjer jo rešetke meteorna kanalizacije niso 
mogle odvesti. Problem je očitno še prevelika količina meteorna vode iz same državne ceste oz. 
neustrezno odvodnjavanje na tej cesti. Predlog za ureditev odvodnjavanja na regionalni cesti smo 
posredovali na upravljavca, Direkcijo RS za ceste.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Na sejah OS je velikokrat opozarjal na problematiko plakatiranja na avtobusnih postajališčih. 
Opaža, da se je stanje izboljšalo, ga pa zanima, kdaj se bo pristopilo k obnovi avtobusnih postajališč. 
Namreč nekatera izmed njih so zelo grdega videza, na njih so ostanki lepil, ipd. in v prihajajoči 
turistični sezoni ne dajejo lepega videza ne kraju ne občini.  
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj v svojem proračunu zagotavlja sredstva za prvo postavitev in zamenjavo že povsem 
dotrajanih postajnih nadstrešnic na avtobusnih postajališčih ob občinskih cestah in državnih cestah v 



naseljih. Vzdrževanje nadstrešnic nimamo oddano javnemu podjetju ali drugemu podjetju oz. 
vzdrževalcu in pričakujemo, da tako kot v drugih krajevnih skupnostih, to zagotovi na svojem 
območju KS Dragatuš. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Zoran Špec:  
1. Tudi vsi člani komisij, odborov naj gradivo prejemajo v e-obliki.  
 
ODGOVOR: 
Pobuda vzeta na znanje, se strinjamo, da se gradivo za odbore in komisije pošilja v e-obliki.  Sicer pa 
za »zunanje« člane odborov in komisij ni predviden nakup tabličnih računalnikov. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, v.d. direktorice OU. 
 
2. Predlaga postavitev table za naselje Rodine iz smeri Talčji Vrh.  
 
ODGOVOR: 
Po pravilniku o prometni signalizaciji in prometni opremi na cestah (Uradni list RS, št. 99/15, 46/17 in 
59/18) se s prometnima znakoma 2434 »Naselje« in 2435 »Konec naselja« označuje začetek in konec 
strnjenega naselja, v katerem veljajo pravila vožnje v naselju. Strnjeno naselje je pozidano območje 
ob cesti, ki ga sestavlja vsaj 10 stanovanjskih stavb, ki tvorijo prostorsko celoto.  
Smatramo, da del naselja Rodine (Male Rodine) ob lokalni cesti LC  054070 Stražnji Vrh – Naklo- 

Otovec – Lokve med Naklim in Talčjim Vrhom ne izpolnjuje pogojev za postavitev te prometne 

signalizacije.  

Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 

Jaka Birkelbach: 
1. V jesenskem času je občina nabavila klopi in koše za po mestu Črnomelj. KBŠ je podal 
predloge za postavitev le-teh. Naj se zadeva realizira.  
 
ODGOVOR JP Komunala Črnomelj d.o.o. je razviden iz priloge št. 2. 
 
 
 










